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INTERPELACJA 
 
 
 
Dotyczy:  lądowiska dla śmigłowców sanitarnych i ratowniczych przy Szpitalu  Miejskim  
Specjalistycznym  im. Gabriela Narutowicza w Krakowie. 
 
 
` Szanowny Panie, 
 
 Na początku roku 2025 otrzymałam z Urzędu Lotnictwa Cywilnego informację, że 
lądowisko dla śmigłowców sanitarnych i ratowniczych przy Szpitalu  Miejskim  Specjalistycznym  
im. Gabriela Narutowicza w Krakowie nadal, od roku 2012. widnieje w rejestrze pod nr 102 i nie 
odnotowano wszczęcia  procedury wykreślenia go z tego rejestru. 
 Potwierdza to opublikowany na stronach ULC „wykaz lądowisk wpisanych do ewidencji 
lądowisk na dzień 10 stycznia 2025 r.” 
 W związku z powyższym, mając na uwadze ugody i ustalenia z developerem mającym 
budować obiekt uniemożliwiający działanie lądowiska w obecnym kształcie proszę o odpowiedź na 
następujące pytania: 
 

1. Czy Prezydent, upoważniony organ miasta lub dyrekcja SMS  im. Gabriela Narutowicza 
w Krakowie rozpoczęli procedurę wykreślenia przedmiotowego lądowiska z rejestru ULC?  
 

2. Jeśli nie, to kiedy i czy w ogóle procedura taka zostanie wszczęta? 
 

3. Czy na chwilę obecną lądowisko jest wykorzystywane zgodnie z wpisem do rejestru i 
przeznaczeniem, czy gotowe jest do przyjmowania śmigłowców LPR działających w 
systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego?   
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